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PROTOKÓŁ Nr XIII/2024 

z Sesji Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 grudnia 2024 r. 
w Sali Posiedzeń Urzędu Miasta Szczecinek 

pełna relacja audio-video z sesji RM dostępna na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses 

 

Ustawowy skład Rady Miasta Szczecinek: 21 radnych.  

Obecnych: 20 radnych, według załączonej listy obecności.  

Nieobecny radny: Szymon Kiedel. 

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek godz.: 8:00. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− przywitała zebranych, 

− stwierdziła prawomocność obrad i wymagane kworum. 

 

Ad.2. 
Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła XIII sesję RM, przedstawiając porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z 8 listopada 2024 r.  

4. Przyjęcie protokołu z sesji z 13 listopada 2024 r. 

5. Przyjęcie protokołu z sesji z 28 listopada 2024 r. 

6. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2025-2036.  

7. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczecinek na 2025 rok. 

8. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok. 

9. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024-2036. 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu niemieszkalnego – garażu oraz przyznania 

najemcom pierwszeństwa w jego nabyciu. 

11. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Podwale” w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecinek w Powiatowo-Gminnym 

Związku Samorządowców. 

13. Uchwała w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Szczecinek na 2025 rok.  

14. Uchwała w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miasta Szczecinek i nadania jej statutu. 

16. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

17. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nieobjętej tematyką sesji. 

18. Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

19. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza Miasta. 

20. Wnioski i oświadczenia radnych.  

21. Zakończenie sesji. 

 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses
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Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− zaproponowała zmianę porządku obrad, która polega na zamianie kolejności punktacji porządku 

punktów 6 i 7, w następujący sposób: pkt 6 zamienia się na pkt 7, a pkt 7 zamienia się na pkt 6, 

− dodała, że zamiana kolejności punktacji porządku obrad wynika z konsultacji z RIO, 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania nad zmianą porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” zagłosowała za zmianą porządku obrad. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− przedstawiła porządek obrad po zaproponowanych zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z 8 listopada 2024 r.  

4. Przyjęcie protokołu z sesji z 13 listopada 2024 r. 

5. Przyjęcie protokołu z sesji z 28 listopada 2024 r. 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczecinek na 2025 rok. 

7. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2025-2036.  

8. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok. 

9. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024-2036. 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu niemieszkalnego – garażu oraz przyznania 

najemcom pierwszeństwa w jego nabyciu. 

11. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Podwale” w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecinek w Powiatowo-

Gminnym Związku Samorządowców. 

13. Uchwała w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Szczecinek na 2025 rok.  

14. Uchwała w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miasta Szczecinek i nadania jej statutu. 

16. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

17. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nieobjętej tematyką sesji. 

18. Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

19. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza Miasta. 

20. Wnioski i oświadczenia radnych.  

21. Zakończenie sesji.  

Ad.3.  

Przyjęcie protokołu z sesji z 8 listopada 2024 r. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− poinformowała, że protokół był wyłożony w Biurze Rady Miasta i w Biuletynie Informacji Publicznej, 

− w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad nim. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” zagłosowała za przyjęciem protokołu  

w pkt 3. 
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Ad.4.  

Przyjęcie protokołu z sesji z 13 listopada 2024 r. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− poinformowała, że protokół był wyłożony w Biurze Rady Miasta i w Biuletynie Informacji Publicznej, 

− w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad nim. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” zagłosowała za przyjęciem protokołu  

w pkt 4. 

Ad.5.  

Przyjęcie protokołu z sesji z 28 listopada 2024 r. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− poinformowała, że protokół był wyłożony w Biurze Rady Miasta i w Biuletynie Informacji Publicznej, 

− w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad nim. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” zagłosowała za przyjęciem protokołu  

w pkt 5. 

Ad.6.  

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczecinek na 2025 rok. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− odczytała treść uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej, zawierających opinię o projekcie uchwały 

budżetowej Miasta Szczecinek na 2025 rok oraz opinię o możliwości sfinansowania deficytu 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Miasta Szczecinek na 2025 rok. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgłosił autopoprawkę w treści uchwały budżetowej: w projekcie uchwały dokonuje się następującej 

zmiany: usunięcie jednego wyrazu „niektórych” w § 20 ust. 2, 

− odczytał treść uchwały, po zaproponowanej autopoprawce. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− poprosiła o przedstawienie stanowiska Przewodniczącego Komisji Budżetowo-Ekonomicznej. 

 

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− odczytał stanowiska wszystkich Komisji, które opiniowały uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Szczecinek na 2025 rok: 

− Komisja Edukacji i Kultury, posiedzenie w dniu 9.12.2024 r.: 

• „5 lit. e” Wspólna Obsługa Jednostek Samorządu Terytorialnego, 3 głosy „za” i 1 głos „wstrzymał się”. 

• „10” Oświata i wychowanie, 2 głosy „za” i 2 głosy „wstrzymał się”. 



4 
 

• „14” Edukacyjna opieka wychowawcza, 2 głosy „za” i 2 głosy „wstrzymał się”. 

• „17” Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, 2 głosy „za” i 2 głosy „wstrzymał się”. 

− Komisja Rozwoju Gospodarczego i Samorządności, posiedzenie w dniu 9.12.2024r.: 

• „2” Transport i łączność, 4 głosy „za” i 1 głos „wstrzymał się”. 

• „3 lit. a” Gospodarka Gruntami i Nieruchomościami, 4 głosy „za” i 1 głos „wstrzymał się”. 

• „4” Działalność usługowa, 3 głosy „za” i 1 głos „wstrzymał się”. 

• „5 lit. d i f, Promocja miasta, Pozostała działalność, 4 głosy „za” i 1 głos „wstrzymał się”. 

• „16 pkt: 7, 8, 9” Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, 4 głosy „za” i 1 głos „wstrzymał się”. 

− Komisja Sportu i Turystyki, posiedzenie w dniu 9.12.2024 r.: 

• „18” Kultura fizyczna i sport, 2 głosy „za” i 2 głosy „wstrzymał się”. 

− Komisja Prawa Legislacji i Porządku Publicznego, posiedzenie w dniu 10.12.2024 r.:  

• „5 lit. a, b, c” Administracja publiczna, 5 głosów „za”,   

• „6” Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, 3 głosy „za” i 2 głosy „wstrzymał się”. 

• „7” Bezpieczeństwo publiczne, 5 głosów „za”; 

− Komisja Zdrowia i Ochrony Środowiska, posiedzenie w dniu 11.12.2024 r.: 

• „11”  Ochrona zdrowia, 3 głosy „za” i 2 głosy „wstrzymał się”. 

• „16 pkt: 1-6 i pkt 10 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, 3 głosy „za” i 2 głosy „wstrzymał się”. 

− Komisja Problemów Społecznych, posiedzenie dniu 12.12.2024 r.:  

• „3 b” Gospodarka mieszkaniowa – pozostała działalność,5 głosów „za”; 

• „12”  Pomoc społeczna, 5 głosów „za”; 

• „13” Pozostałe zadania w zakresie polityki Społecznej, 5 głosów „za”; 

• „15” Rodzina, 5 głosów „za”; 

− Komisja Budżetowo-Ekonomiczna, posiedzenie w dniu 13.12.2024 r.: 

• „1” Rolnictwo i łowiectwo; 5 głosów „za”; 

• „8” Obsługa długu publicznego; 5 głosów „za”; 

• „9” Różne rozliczenia, 4 głosów „za” 1 głos „wstrzymał się” 

•  Wydatki Majątkowe (str.14 części opisowej), 4 głosów „za” 1 głos „wstrzymał się”, 

− dodał, że głosowanie Komisji w sprawie uchwalenia budżetu Rady Miasta Szczecinek na 2025 rok  

z uwzględnieniem opinii wszystkich Komisji Rady Miasta, wyglądało następująco: 2 głosy „za”  

i 3 głosy „wstrzymał się”. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− podziękowała za przedstawienie stanowisk poszczególnych Komisji, 

− otworzyła dyskusję. 

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”: 

− wyjaśnił, że działając w imieniu Mieszkańców Miasta Szczecinka oraz w imieniu radnych Klubu 

Koalicji Obywatelskiej, wnosi o zmianę w budżecie polegającą na zmniejszeniu wydatków bieżących 

przeznaczonych na administrację publiczną i zwiększenie wydatków inwestycyjnych  

z przeznaczeniem na zakup sprzętu medycznego, 
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− uważa, że te pieniądze powinny być przeznaczone na dofinansowanie zakupu sterylizatorów  

do Centralnej Sterylizacji Szpitala w Szczecinku. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stwierdził, że radny uczestniczył w Komisjach, podczas których rozmawiano na temat 

dofinansowania Szpitala, 

− uważa, że pomniejszenie środków przeznaczonych na promocję miasta, burzy zamierzenia, 

− przypomniał, że zobowiązał się do zwiększenia w ciągu roku kwoty przeznaczonej dla Szpitala, 

− wspomniał, że poprzednia ekipa, poprzez swoją niefrasobliwą politykę doprowadziła do tego, 

że Miasto musiało przekazać 3,5 mln zł, które powinny zostać w budżecie Miasta,  

− zaznaczył, że kwota opłaty składowiskowej może w każdej chwili być nałożona przez Urząd 

Marszałkowski na Miasto, 

− nadmienił, że spotkał się z Panią Prezes Szpitala i w rozmowach ustalono dalsze działania, 

− uważa, że Prezes Szpitala powinien decydować na co pieniądze są najbardziej potrzebne, 

− zaznaczył, że inna była rozmowa na Komisjach i inne było zdanie radnego, 

− dodał, że obecny Wicestarosta, doprowadził do tego, że Miasto przestało być wspólnikiem w spółce 

samorządowej, 

− uważa, że nie powinno się w ten sposób pokazywać względów politycznych, burzyć czegoś, co jest 

logiczne i co uzgodniono na poszczególnych Komisjach, 

− poprosił, by wniosek radnego nie był poparty. 

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”: 

− wyraził swoje niezadowolenie; dodał, że kwota przeznaczona na promocję miasta została 

zwiększona o 1/3, 

− zapytał, czy kwoty w rezerwie Burmistrza, przeznaczone na promocję Miasta są zasadne? 

− dodał, że ma prawo do wyrażenia opinii, kwota 500 tys. zł go nie satysfakcjonuje,  

− zastanawia się, co się takiego wydarzy w promocji Miasta, że potrzebujemy zwiększenia  

o 200 tys. zł, 

− zaznaczył, że rezerwa budżetowa jest w dyspozycji Burmistrza,  

− uważa, że w tej chwili są możliwości przesunięcia 125 000,00 zł na rzecz Szpitala, 

− zaznaczył, że pracując w Szpitalu były sytuacje, gdy trzeba było rozwozić narzędzia do niezbędnych 

operacji po różnych ościennych szpitalach, 

− nie zgadza się z opinią, że robi coś na czyjeś zlecenie, 

− poprosił, by radni zagłosowali za tą poprawką, ponieważ to wzmocni sytuację Szpitala, 

− zwraca uwagę, że przez wiele lat obsługa prawna Miasta, była jednoosobowa, a od pewnego czasu 

jest dwuosobowa; pyta co się zmieniło, że powołano drugiego Mecenasa. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uważa, że dziwna jest refleksja Pana Radnego, który postanowił dziś zmienić swoje zdanie 

i zaproponować te poprawki, 

− dodał, że jest Klub Douglasa i sprawy uzgadniane są wspólnie; również Wspólnota Samorządowa 

spotyka się z Panem Starostą i uzgadniane są pewne rzeczy, 
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− podkreślił, by nie przyjmować poprawki w tym kształcie,  

− dodał, że radny wchodzi w buty organu wykonawczego, 

− w kwestii zatrudnienia dwóch prawników wyjaśnił, że jest dużo w tej chwili różnych spraw, łącznie  

ze sprawami sądowymi, ze sprawami z Wydziałem Ochrony Środowiska, Urzędu Marszałkowskiego, 

z prokuraturą, itp., 

− nadmienił, że jeżeli chodzi o promocję Miasta, to przez ostatnie lata była ona słaba; przykładowo-

mimo ładnej pogody nie było widać narciarzy na wyciągu do nart wodnych, 

− stwierdził, że jest brak reklam, bilbordów i informacji w telewizjach ogólnopolskich, że w Szczecinku 

jest najdłuższy wyciąg do nart wodnych w Polsce, 

− dodał, że Rzecznik prasowy SAPiK nie zajmował się promocją Miasta, by był większy dopływ 

turystów,  

− powiedział, że im bardziej niespokojny jest czas, tym większa powinna być rezerwa budżetowa;  

Burmistrz, jako jednoosobowy organ wykonawczy powinien mieć pieniądze, które będzie mógł  

bez zwoływania sesji Rady Miasta przesuwać, 

− zapytał się, czy Radny orientuje się, ile może wynosić rezerwa budżetowa w większości miast,  

− zaznaczył, że zgodnie z prawem Burmistrz powinien mieć do swojej dyspozycji w Szczecinku  

2,5 mln zł, 

− zaproponował, by tego tematu nie poruszać przynajmniej na sesji, by nie obrażać inteligencji ludzi, 

którzy tutaj siedzą,  

− zaznaczył, że ten budżet jest dobrze przygotowany, jest budżetem zrównoważonym, deficyt 

budżetowy będzie pokryty wolnymi środkami, nie będzie brany żaden kredyt,  

− uważa, że jeżeli są jakieś kontrowersyjne sprawy, powinny one być przedyskutowane na Komisjach, 

− dodał, że Radny miał mnóstwo czasu, żeby dopytać tę kwestię,  

− nadmienił po raz kolejny, żeby Radni głosowali przeciwko tej poprawce, 

− obiecuje, że zrobi wszystko, żeby Szpital otrzymał pieniądze w ciągu roku budżetowego. 

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”: 

− podkreślił, że pewne rzeczy mu się nie podobają, 

− uważa, że Burmistrz ma prawo mieć rezerwę budżetową do 1% budżetu, 

− zgadza się z tym, ale nie sięga po rezerwę budżetową Burmistrza,  

− uważa, że promocja miasta musi być rozważna; jest SAPiK, który powinien nad tym pracować 

bardziej niż Miasto, 

− zapytał się, jakie są plany na promocję Miasta,  

− zaznaczył, że ostatni wyjazd do Francji, nie był idealnie przygotowany,  

− uważa, że powinniśmy zwiększyć dotację na Szpital, 

− dodał, że również był przeciwny temu, żeby Szpital nie był współfinansowany przez Miasto, które 

miało 49% udziałów, 

− zaznaczył, że sprawował funkcję dyrektora medycznego i Szpital funkcjonował, przeprowadzane 

były również remonty oddziałów, 

− dodał, że Szpital zawsze był w jego sercu, bo się tu wychował, przez wiele lat pracował, był też  

dwa razy zwalniany,  
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− stwierdził, że jego nauczyciele, których już nie ma w tym Szpitalu, pozostawili w nim 

odpowiedzialność za to, co robi, w związku z tym uważa, że proponowana kwota nie zawali budżetu 

i promocji Miasta, a wręcz przeciwnie, pozwoli mieszkańcom Miasta i Powiatu na lecznictwo  

na odpowiednim poziomie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przypomniał, że w kwestii promocji miasta, wprowadzona będzie karta mieszkańca, a koszty będą 

przeznaczone ze środków z promocji Miasta, 

− zaproponował, aby zakończyć przekonywanie się komu bardziej zależy na dobru Szpitala, 

− przypomniał, że ma historię podobną, też był wyrzucany z tego Szpitala i też wracał do niego, 

− nadmienił, że jest to najważniejsza placówka medyczna w Mieście, też się wychował w tym Szpitalu, 

robił specjalizację, był ordynatorem, był szefem pogotowia ratunkowego, 

− uważa, że jakość usług medycznych byłaby niższa bez Szpitala, 

− dodaje, że rozwiązanie systemowe polegające na tym, że w ostatniej chwili w czasie sesji, mimo 

wcześniejszych uzgodnień przekazujemy Szpitalowi pieniądze, nie jest właściwe,  

− wspomniał rozmowę z Panią Prezes, w której powiedział, że Szpital powinien być taką strefą, gdzie 

nie ma polityki, 

− dodał, że radny wprowadza tu politykę. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa: 

− wyraziła zdziwienie wystąpieniem Przewodniczącego, ponieważ była uczestnikiem Komisji Zdrowia, 

na której rozmawiano o Szpitalu, 

− dodała, że pewne rzeczy powinny zostać wypracowane i dopracowane na Komisji, 

− uważa, że Przewodniczący jest innego zdania i bez konsultacji próbuje robić „wrzutki”, 

− przypomina, że Przewodniczący był przeciwko oddaniu Szpitala Powiatowi, wspomina Sesję z maja 

2022 roku, na której powiedział, że zadaniem Miasta nie jest utrzymanie prowadzenia Szpitala 

i finansowanie go, a w głosowaniu wstrzymał się od głosu, 

− dodała, że cały czas uważa, że błędem było oddanie Szpitala Powiatowi, 

− zwróciła się do Klubu Platformy Obywatelskiej, by zdecydował jaką retorykę stosować, czy mówiącą 

o tym, że prowadzenie Szpitala nie jest obowiązkiem Miasta, czy przychylenie się, że błędem było 

oddanie Szpitala Powiatowi? 

− dodała, że na ww. Sesji ówczesny Burmistrz Daniel Rak przeznaczył na sterylizatornię  

300 tys. zł, 

− zapytała się, co przez 4 lata się stało, że kolejne pieniądze są potrzebne na ten cel,  

− dodała, że jeżeli pewne rzeczy są ustalone na Komisji i obiecane przez Burmistrza, 

wierzy, że pieniądze na Szpital w przyszłym roku Miasto dodatkowo zapłaci, 

− uważa, że wniosek Przewodniczącego jest nie fair, 

− dodała, że jest przeciwna takiemu trybowi wprowadzania poprawek i będzie głosować przeciw.  

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że zmieniła się technologia w medycynie, 
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− dodał, że wiele lat temu pojawiła się laparoskopia 3D trójwymiarowa, co było ewenementem na skalę 

kraju, że jest taka w Powiatowym Szpitalu,  

− zaznaczył, że ortopedzi rozszerzają swoje zakresy zabiegów ortopedycznych o coraz nowsze 

technologie, a te wymagają coraz nowszych urządzeń również sterylizatorni,  

− powiedział, że chce, aby pieniądze były zagwarantowane w budżecie,  

− dodał, że Pan Burmistrz powiedział o promocji wyciągu do nart wodnych, 

− przypomniał czas, kiedy była pandemia, kiedy wszyscy byli niepewni jutrzejszego dnia, kiedy Szpital 

drżał w posadach, kiedy Miasto przeznaczała pieniądze w różnych wartościach, po to, żeby utrzymać 

ten Szpital, żeby chronić mieszkańców miasta Szczecinka i Powiatu,  

− dodał, że na Komisji wyraził, co go niepokoi i to były zwyżki w innych działach; prosił wówczas  

o 900 tys. zł,  

− podkreślił, że nie sięga do rezerwy Pana Burmistrza,  

− uważa, że promocję Miasta można ograniczyć o te pieniądze, można te billboardy „przerzucić”  

na SAPiK, po to zostało stworzona ta instytucja,  

− dodał, że skoro źle funkcjonowała promocja za poprzedniej ekipy, może czas to naprawić i może tę 

siłę promocji i kultury jednak przełożyć na SAPiK, a nie na Miasto. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił, żeby Radny mówił o konkretach, odnośnie Szpitala, w którym drżeli wszyscy przez ostatnie 

lata, ponieważ była pandemia, ciężkie czasy i Miasto dwoiło się i troiło, żeby pomóc Szpitalowi,  

− dodał, że była zakupiona walizka do karetki pogotowia, to była tego typu pomoc przez ostatnie lata, 

− nadmienił, że przez ostatnie lata Szpital nie dostał tyle pieniędzy, 

− przyznaje, że starosta Krzysztof Lis otrzymał olbrzymią ilość pieniędzy i znaczna ilość tych pieniędzy 

została przekazana na Szpital, 

− dodał, że w tych czasach został całkowicie przebudowany oddział z pieniędzy z Polskiego Ładu, 

− zaznaczył, że pieniądze znajdą się w przyszłym roku, ale formuła, w której w tej chwili próbujemy je 

wprowadzić, jest niesłuszna, tak samo jak niesłuszne jest to, żeby zabierać je z promocji Miasta, 

− podkreślił, że promocja Miasta jest niezwykle ważna, ona się przedkłada potem na gospodarkę  

i  wyniki ekonomiczne, na rozwój turystyki oraz na gastronomię,  

− dodał, że część zadań musi zrobić SAPiK, 

− zaznaczył, że na SAPiK idzie mniej pieniędzy, niż do tej pory było przeznaczone, 

− uważa, że nawet przy mniejszej kwocie, a dobrym gospodarowaniu można robić to, do czego SAPiK 

jest stworzony, 

− dodał, że część zadań w Mieście jest realizowana z tego działu, w którym nie jest dużo pieniędzy,  

z tego wydamy też na kartę mieszkańca, 

− zaproponował zakończenie dyskusji i głosowanie z własnym sumieniem. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa: 

− zapytała Przewodniczącego Marka Ogrodzińskiego, czyim zadaniem jest prowadzenie Szpitala, kto 

jest udziałowcem, Miasto czy Powiat? 
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− dodała, że zadaniem Miasta nie jest prowadzenie Szpitala, jedynym udziałowcem jest Powiat, także 

przede wszystkim wszystkie pomysły, co do zwiększenia budżetu Szpitala, powinno się kierować  

na Sesji budżetowej Powiatu Szczecineckiego, 

− odniosła się do promocji, w chwili obecnej trwa kontrola. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− zwróciła się do Radnej Katarzyny Dudź, by poczekać na protokół, w którym będzie informacja  

w związku z kontrolą SAPiK i będzie można dyskutować na ten temat na następnej Sesji Rady 

Miasta. 

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”: 

− wyjaśnił, że stuprocentowym właścicielem Szpitala jest Powiat, a Miasto nie ma obowiązku 

prowadzenia Szpitala, 

− dopowiedział, że na radach nadzorczych Burmistrz sprzeciwiał się pewnym działaniom udziałowca 

Szpitala w Szczecinku; przypomniał, że większość nieruchomości Szpitala jest dzierżawiona przez 

Szpital, a właścicielem cały czas jest Powiat, 

− dodał, że na radach nadzorczych toczyła się dyskusja, dotycząca Miasta, które jako mniejszościowy 

udziałowiec ma być obciążane finansowo, żeby równoważyć wprowadzenie nieruchomości ze strony 

większościowego udziałowca, 

− uważa, że ww. sytuacja była podstawą, iż ówczesny Burmistrz zdecydował o wycofaniu się z tej 

spółki, 

− dodał, że głosował za wycofaniem się ze Szpitala, mając na uwadze sytuację finansową  spółki, 

− uważa, że Miasto nie musi finansować Szpitala, ale ma przywilej i może go wspierać, 

− dodał, że jako radny Miasta Szczecinka, ma prawo i przywilej w imieniu mieszkańców Miasta 

wystąpić o zwiększenie środków finansowych na rzecz Szpitala w Szczecinku,  

− dodał, że to jest nasz Szpital, który świadczy usługi dla naszych mieszkańców i dla mieszkańców 

Powiatu. 

 

Wojciech Stypa radny:  

− powiedział, że jest pracownikiem Szpitala i bardzo mu zależy na tym, żeby w Szpitalu było jak 

najlepiej, 

− dodał, że jeżeli chodzi o środki finansowe, to Szpital ich potrzebuje, ale nie jest pewien, czy Szpital 

ma pomysł, skąd resztę środków pozyskać,  

− uważa, że błędem byłoby przekazanie wnioskowanych środków celowo na konkretny zakup.  

 

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

− powiedziała, że na Komisji zaproponowała, aby Szpital starał się o środki na dofinansowanie  

z ZUSu, na polepszenie warunków BHP, 

− dodała, że jako Miasto przekazujemy kwotę 500 tys. zł, 

− zastanawia się, czy Miasto musi przekazywać pomoc finansową Powiatowi jeśli chodzi o Szpital, 

− nadmieniła, że jest zwolennikiem, by wrócić do udziału Miasta w Szpitalu,  

− dodała, że Lasy Państwowe również wspierają Szpital szczecinecki, przekazały np.: respiratory, 
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− stwierdziła, że Powiat nie został sam ze Szpitalem, dostał udziały „za złotówkę”, a pomagają 

wszyscy, 

− powiedziała, że Burmistrz zagwarantował 500 tys. zł, ale może coś się zmienić, 

− uważa, że ww. środki są sensowne, zasadne, zwłaszcza, że Miasto nie jest udziałowcem Szpitala, 

− zaznacza, że jest to kwota, którą Miasto jest w stanie przekazać; ma wątpliwości,  

czy z przeznaczeniem na sterylizator? 

− dodała, że być może trzeba poszukać innych środków, dofinansowania, wsparcia osób, które 

obiecywały wsparcie Szpitalowi. 

 

Wojciech Stypa radny: 

− powiedział, że jest po rozmowach z Panią Prezes Szpitala, która będzie się starała pozyskać środki 

z naszych ościennych Miast, ponieważ pacjenci, mieszkańcy całego Powiatu, spływają do Szpitala 

z całego Powiatu, 

− zaznaczył, że jeśli chodzi o środki na poprawę warunków BHP, to nie było 300 tys. zł, tylko  

35 tys. zł, ale nie jest tego pewien. 

 

Maciej Batura Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

− powiedział, że na samym początku obrad, odnośnie uchwały budżetowej Pan Przewodniczący 

Komisji Budżetowej Ryszard Pazoła przedstawił stanowiska poszczególnych Komisji opiniujących 

poszczególne części budżetu, 

− zauważył, że większość tych Komisji miała znaczącą liczbę głosów wstrzymujących się,  

− dodał, że Pan Radny Marek Ogrodziński zaproponował dyskusję nad zmianą w budżecie dotyczącą 

kwoty 125 tys. zł,  

− uważa, że kwota nie jest aż tak wielkim kosztem, żeby na dzisiejszej Sesji nie przyjąć uchwały 

budżetowej, a wniosek Koalicji Obywatelskiej można poprzeć. 

 

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:  

− odniosła się do wypowiedzi Radnej Magdalena Lubczyk, odnośnie pozyskania środków z ZUSu,  

− dodała, że po rozmowach w Prezesem Szpitala, zostało to wnikliwie sprawdzone i Szpital z tych 

środków nie może skorzystać,   

− stwierdziła, że Klub zawnioskował o zwiększenie środków na Szpital, ale w jej ocenie nie powinny 

one być znaczone, 

− dodała, że pieniądze są jak najbardziej potrzebne, a wiadomo, że potrzebny jest zakup 

wideokolonoskopu, potrzebny jest remont bloku, na który jest zaplanowane około 10 mln zł, 

− uważa, że każda kolejna dyskusja doprowadzi tylko do tego, że będzie przerzucanie argumentami  

i zastanawianie kto ma rację, 

− podkreśliła, że Szpital jest bardzo ważny i każdy powinien głosować według własnego sumienia. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− powiedział, że 125 tys. zł nie przewróci budżetu, ale sięgnięcie po te pieniądze do działu promocji  

to już zmniejszenie o kilkadziesiąt procent tego, co na tę promocję jest przeznaczone. 
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Joanna Pawłowicz radna: 

− stwierdziła, że dziś dyskusji by nie było, gdyby na Sesji dotyczącej przejęcia udziałów Szpitala, 

dyskusja potoczyłaby się inaczej, 

− zaznaczyła, że była przeciw i przekonywała wszystkich, by zostawić to w takiej konstrukcji jak jest, 

dlatego, że jeżeli są dwa samorządy, to zawsze łatwiej wesprzeć ten Szpital, jeżeli ma trudności 

finansowe,  

− dodała, że jest zapewnienie Pana Burmistrza, że te pieniądze się znajdą, a decyzję na co je 

przeznaczyć powinna podjąć Pani Prezes. 

 

 Marcin Jaczewski Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury: 

− dodał, że był czas na to, żeby spierać się nad ilością kwoty przekazywanej na nasz Szpital, 

− uważa, że przeznaczenie tych pieniędzy akurat na sterylizatornię jest błędem, dlatego że w Szpitalu 

za politykę finansową odpowiada Prezes i to z inicjatywy Prezesa powinien wejść wniosek do Rady 

Miasta o wsparcie na konkretny cel, 

− dodał, że jeżeli planuje się przekazać 500 tys. zł na Szpital, to jest to kwota znaczna, która może 

wspomóc Szpital w zadaniach, do którego jest stworzony, 

− zaznaczył, że nie ma wiedzy, by wydatek na sterylizatornię był najpilniejszy. 

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”: 

− zaznaczył, że zamiast na sterylizatornię można napisać np. na zakup sterylizatorów do centralnej 

sterylizacji Szpitala w Szczecinku, 

− dodał, że ważne jest to, by mieszkańcy naszego Miasta i Pani Prezes mieli świadomość, że my jako 

Miasto mające mniejszościowy udział w Szpitalu, nie mamy żadnych możliwości, 

− zaznaczył, że jest to Szpital szczecinecki, a chory mieszkaniec powinien być odpowiednio 

obsłużony, 

− powtórzył, że ma ogromny przywilej, że może w imieniu mieszkańców Miasta Szczecinka wystąpić 

o to, by zapewnić ich, że pomimo, że Miasto nie jest współwłaścicielem, ani właścicielem tego 

Szpitala, jest za tym, żeby Szpitalowi pomagać i żeby mieszkańcy wiedzieli, że 625 tys. zł w budżecie 

Miasta Szczecinka jest przeznaczone dla Szpitala np. na zakup sterylizatorów. 

 

Marcin Jaczewski Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury: 

− zauważył, że najpierw była mowa o przekazaniu środków na sterylizatornię, więc się do tego odniósł, 

teraz jest mowa, że może być „na przykład” na sterylizatornię, 

− uważa, że zadecyduje Pani Prezes, na co środki mają być wydane,  

− dodał, że nie ma wniosku od Pani Prezes do Rady Miasta o przekazanie konkretnej kwoty,  

− zaznaczył, że Pan Burmistrz zaproponował 500 tys. zł w budżecie Miasta na pomoc i wsparcie 

finansowe Szpitala powiatowego, 

− zaproponował, by przejść do głosowania. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− zapytała się, czy Marcin Jaczewski zgłasza wniosek formalny, 
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− dodała, że jeżeli są chętni do dyskusji to dyskusja będzie nadal trwała. 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”: 

− powiedział, że użył słowa „na przykład”, ponieważ zostawiamy w ten sposób furtkę Pani Prezes, by 

przeznaczyła pieniądze na cel, który uważa za stosowny, 

− dodał, że wystąpił z wnioskiem, który opiewał na kwotę 900 tys. zł. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa: 

− wyjaśniła, że radni otrzymali projekt budżetu 15 listopada,  

− dodała, że Komisje odbywały się od 9 do 13 grudnia, a większość Klubu Koalicji Obywatelskiej przy 

głosowaniach wstrzymywała się od głosów na poszczególnych Komisjach, 

− zaznaczyła, że na Komisji Prawa i Porządku Publicznego, dwoje radnych wstrzymało się od 

głosowania w pkt 6, nie prowadząc żadnej dyskusji,  

− uważa, że praca radnych klubów nad budżetem była nie taka, jak powinna wyglądać. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− zwróciła się do Mecenasa Czesława Podkowiaka z zapytaniem czy głosowanie nad wnioskiem  

Przewodniczącego Marka Ogrodzińskiego powinno odbyć się teraz, czy po następnym wniosku. 

Czesław Podkowiak obsługa prawna Urzędu Miasta:  

− odpowiedział, że głosowanie powinno być przeprowadzone po zgłoszeniu wszystkich propozycji 

zmiany do projektu uchwały. 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

− zgłosił wniosek o przesunięcie środków w kwocie 25 tys. zł z działu Promocja jednostek samorządu 

terytorialnego do działu Pozostała działalność; kwota dotyczy realizacji kalendarza szkolnego 

związku sportowego, 

− odczytał treść uzasadnienia do zgłoszonego wniosku, 

− nadmienił, że w ostatnich latach znakomite osiągnięcia sportowe naszych szkół na arenie 

województwa i kraju wygenerowały duże koszty, przy rosnących cen paliw, co przyczyniło się do 

pomniejszenia środków na zapewnienie dzieciom wyjeżdżającym na zawody środków na posiłek, 

− zwraca się z prośbą do wszystkich radnych o rozważenie wniosku i poparcie w głosowaniu, 

− dodał, że wniosek zgłosił na Komisji Edukacji i Kultury w dniu opiniowania nad budżetem; wniosek 

został negatywnie zagłosowany,  

− zaznaczył, że odbyła się również dyskusja z Burmistrzem, ale w związku z jego odmiennym zdaniem, 

wniosek został złożony 10 grudnia. 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− wyjaśnił, że kwota 25 tys. zł nie jest kwotą wygórowaną, ale Pan Brynkiewicz na Komisji 

argumentował, by zwiększyć te fundusze, ponieważ uczniowie mają świetne wyniki sportowe, dzieci 

dużo wyjeżdżają, a w związku z tym dzieci powinny mieć zapewnione diety, 

− dodał, że wyniki są efektem wsparcia, jakie przekazujemy dla dzieci i młodzieży, 

− zaznaczył, że są to pieniądze na bezpłatne udostępnianie hal sportowych, wszystkich obiektów, 

m.in. dopłaty do tenisa, do pływania, itp., 
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− stwierdził, że jest rozczarowany, gdyż pieniądze są wskazane, by je znów przenieść z promocji 

Miasta, 

− uważa, że jest to niewłaściwe zrozumienie budżetu i błędne rozumienie, czym jest promocja Miasta, 

− zaznaczył, że na Komisji obiecał Panu Brynkiewiczowi, że w ciągu roku te pieniądze się znajdą  

i zostaną wygospodarowane,  

− uważa, że Burmistrz jest odpowiedzialny za wykonanie budżetu, a przesuwanie środków z promocji 

jest dużym błędem,   

− dodał, że jeżeli sam obiecuje, że w ciągu roku znajdzie środki, to tak będzie, ale musi mieć do tego 

możliwości,  

− uważa, że pieniędzy w budżecie jest mniej z powodu złego gospodarowania przez ostatnie 5 lat,  

co doprowadziło to do przekazania dla PGK 3,5 tys. zł. 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

− stwierdził, że były rozmowy, czy pieniądze znajdą się w ciągu roku i nie uzyskał odpowiedzi,  

− dodał, że KCUW zapewni pieniądze na diety, w zależności od wyjazdu ilości drużyn, ponieważ są to 

pieniądze ruchome; zaznaczył, że to pieniądze na wyjazdy dla dzieci,  

− dodał, że są dzieci, które nie należą do żadnego klubu,  

− uważa, że Miasto powinno spełniać te oczekiwania, dać przykład, jest to pewnego rodzaju promocja.  

Marcin Jaczewski Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury: 

− powiedział, że był na Komisji, na której radny pytał się, czy Dyrektor KCUW może  wygospodarować 

środki, 

− dodał, że było zapewnienie Dyrektora, że postara się wygospodarować te środki w ciągu roku oraz 

Wiceburmistrz powiedział, że jest szansa, by te pieniądze się znalazły, dodatkowo radny dostał 

zapewnienie Burmistrza, że po oszacowaniu wpływów do budżetu, będzie on korygowany. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− wyjaśniła, że każdy radny może składać wniosek na sesji Rady Miasta, jeżeli jest uchwalany budżet 

i to nie jest jakiś wyjątek. 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

− powiedział, że nie ma potrzeby dyskutowania, należy przejść do głosowania. 

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:  

− odniosła się do tego, czym jest promocja Miasta i na co zostanie przekazana kwota 600 tys. zł. 

Joanna Pawłowicz radna: 

− uważa, że jest to zasadne przeznaczenie środków, o które wnioskuje radny,  

− dodała, że również wyjeżdża z młodzieżą i dostaje na wyjazd pieniądze, 

− zastanawia się, czy ta sytuacja jest nowa, czy przez ostatnie 5 lat dzieci nie otrzymywały żadnych 

pieniędzy?  

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

− wyjaśnił, że beneficjentem pieniędzy są szkoły, koordynator sportu szkolnego, natomiast on, jako 

nauczyciel wychowania fizycznego jeździł z dziećmi i dostał od dyrektora fundusze,  
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− zaznaczył, że w uzasadnieniu szczegółowo wyjaśnił na co te środki miałyby być przeznaczone.   

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− podziękowała za wyjaśnienie.  

Marcin Jaczewski Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury: 

− zwrócił się do Burmistrza z zapytaniem, do którego roku środki były przekazywane na diety dla dzieci 

wyjeżdżające na zawody? 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

− wyjaśnił, że pieniądze na wyjazdy skończyły się w 2024 roku,  

− dodał, że ceny paliw poszły w górę, koszty są wyższe, a pieniądze, które dostawali, wystarczały tylko 

na wyjazdy. 

Maciej Makselon Wiceburmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że sport szkolny mocno się rozwinął w Szczecinku, dzieci wyjeżdżają na mistrzostwa  

i odnoszą sukcesy,  

− dodał, że kwota co roku jest zwiększana na transport i wyjazdy,  

− zaznaczył, że nie da się przewidzieć jakie koszty będą ponoszone, jaka szkoła wygra i gdzie będzie 

musiała pojechać i za ile,  

− przyznał rację Radnemu Marcinowi Jaczewskiemu, że Dyrektor KCUW zapewnił, że pieniądze 

zostaną zagwarantowane  w ciągu roku. 

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji: 

− stwierdził, że do dofinansowania Szpitala nikogo przekonywać nie trzeba, 

− zapytał się Burmistrza o sytuację z pozostałymi miastami partnerskimi, czy będą wprowadzane 

jakieś koordynacje? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że współpraca z miastami partnerskimi w ciągu ostatnich 5 lat „zamarła”,  

− dodał, że współpraca z Neustrelitz jest bardzo dobra, trwają rozmowy na temat aplikowania 

do Pomeranii,  

− uważa, że jest potrzebny koordynator do współpracy miast, by wymieniać się doświadczeniami; rolę 

tę pełni Pani Małgorzata Kuszmar, 

− nadmienił, że prawdopodobnie zakończy się współpraca z miastem Sӧderhamn; wysłano listy  

z zapytaniem o współpracę, ale nie uzyskano odpowiedzi,  

− dodał, że chwilowo zawiesza się współpracę z miastem Bergen op Zoom, 

Joanna Pawłowicz radna: 

− stwierdziła, że kwestia budżetu została przedyskutowana, a dalsze rozmowy odbiegają od tematu. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− zapytała się, czy ktoś z radnych będzie wprowadzał wniosek formalny o zmiany w budżecie? 
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− zwróciła się do mecenasa z zapytaniem, czy każdy wniosek powinien być przegłosowany 

oddzielnie? 

 

Maciej Furs obsługa prawna Urzędu Miasta: 

− wyjaśnił, że wnioski nie są dalej idące, więc należy głosować zgodnie ze zgłoszeniem, 

− dodał, że należy sprawdzić, czy nie ma połączenia przesunięć, między tym co proponowali Panowie 

radni. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− zapytała się Mecenasa, który wniosek można głosować w pierwszej kolejności? 

Maciej Furs obsługa prawna Urzędu Miasta: 

− wyjaśnił, że z Panią Skarbnik ustalono, że kolejność głosowania nad wnioskiem nie ma znaczenia. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− zapytała, czy po głosowaniu nad wnioskami, można będzie jeszcze dyskutować na temat budżetu? 

Maciej Furs obsługa prawna Urzędu Miasta: 

− wyjaśnił, że w momencie, gdy wszystkie wnioski zostaną przedstawione i przegłosowane, można 

przejść do głosowania nad zmianą całego budżetu. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję na temat budżetu. 

Joanna Pawłowicz radna: 

− stwierdziła, że bardzo szczegółowo przeanalizowała projekt budżetu, 

− dodała, że jest on budżetem bardzo zrównoważonym, ale jednocześnie przeraziło ją zadłużenie 

spowodowane poprzednimi latami,  

− dodała, że konsultowała się z Panią Skarbnik, która stwierdziła, że mimo zadłużenia, finanse są 

bezpieczne, 

− stwierdziła, że wnioski do budżetu złożyła w sierpniu, jednym z nich był dodatek dla nauczycieli 

i wychowawców,  

− nadmieniła, że kolejny wniosek dotyczył przekazania kwoty 30 tys. zł  dla hospicjum,  

− dodała, że zostanie poszerzony monitoring powietrza o zawartość formaldehydu w powietrzu na 

terenie Miasta,  

− wspomniała, że były również złożone wnioski mniejsze, 

− zapytała się o zapis dotyczący kary za nieosiągnięcie poziomu recyklingu. 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odniósł się do zadłużenia, o którym wspomniała radna; maleje ono, ponieważ Miasto nie bierze 

kredytu w tym roku, 

− dodał, że niebezpieczną sytuacją jest wydatkowanie bieżące, które jest finansowane z dochodów 

majątkowych.  
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Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− dodała, że kwota 30 tys. zł była przeznaczana na hospicjum w latach 2023 i 2024, jednak dotacje 

nie były co roku wykorzystywane. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− wyjaśniła, że pieniądze nie były przekazywane, taką informację uzyskała od proboszcza. 

  

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− dodała, że z informacji uzyskanych od Pani Skarbnik, wynika, że środki te nie były wykorzystane. 

 

Beata Pszczoła-Bryńska Wiceburmistrz Miasta: 

− odniosła się do poziomów recyklingu, które są ustalane ustawowo, 

− dodała, że recykling końcowy jest prowadzony w Wardyniu Górnym przez spółkę MPGO, a w tym 

roku wysokość tej kary wynosiła 70 tys. zł za rok 2019; poziomy recyklingowe są podwyższane co 

roku, 

− wspomniała, że są wprowadzane wstępne działania zmierzające do zwiększenia recyklingu 

w Mieście; będzie większy nadzór nad selektywną zbiórką odpadów,  

− dodała, że niedługo odbędzie się akcja promocyjna w tej kwestii, 

− nadmieniła, że zabudowa wielorodzinna powoduje, że recykling mamy na niskim poziomie, 

w związku z czym zgodnie z ustawą Miasto ponosi kary.  

 

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

− zaznaczył, że osobiście dopilnuje, by pieniądze do hospicjum były przekazywane. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag i wniosków, przystąpiła do głosowania nad wnioskiem 

Przewodniczącego Klubu Koalicji Obywatelskiej Marka Ogrodzińskiego. 

Maciej Furs obsługa prawna Urzędu Miasta: 

− wyjaśnił, że Przewodnicząca przed poddaniem wniosku pod głosowanie powinna sprecyzować  

i ogłosić Radzie dokładną treść proponowanego wniosku. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− odczytała treść wniosku Marka Ogrodzińskiego Przewodniczącego Klubu Koalicji Obywatelskiej.  

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”: 

− dodał, że w swoim wniosku nie zawarł słowa „na przykład”, ponieważ wynikło to w trakcie dyskusji  

i w związku z tym prosi o uzupełnienie zapisu: „np. na zakup sterylizatorów”. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− zapytała Mecenasa, czy można jeszcze taką formalność dopełnić? 

 
Maciej Furs obsługa prawna Urzędu Miasta: 

− odpowiedział, że jest to wniosek składany w trakcie Sesji, więc należy go uzupełnić i doprecyzować. 
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Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:               

− zarządziła 10 minut przerwy, w celu dopełnienia formalności przez Przewodniczącego Klubu. 

 

Obrady Sesji Rady Miasta wznowiono o godz. 10.20. 
Stan obecnych radnych: 20 osób. 
 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− na prośbę Pani Skarbnik zarządziła 20-minutową przerwę, w celu doprecyzowania zapisów uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej, która będzie musiała być zmieniona, jeśli radni 

zagłosują nad zmianą budżetu,  

− zarządziła przerwę do godziny 10.50. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zapytał, czy Sesja nie może być kontynuowana, a uchwała w sprawie WPF pozostanie zawieszona. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− oznajmiła, że oczekuje na stanowisko Mecenasa, który zadecyduje jaką formę można zastosować. 

 

Marcin Jaczewski Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury:    

− dopytał się, w jakim celu zarządza się przerwę, skoro we wniosku dopisuje się tylko słowo  

„na przykład”; dlaczego nie można przejść do głosowania nad tym wnioskiem. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− wyjaśniła, że taka jest interpretacja Mecenasa. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stwierdził, że nie widzi powodu, dla którego nie można głosować nad częścią porządku obrad Sesji, 

która nie dotyczy prognozy finansowej,  

− dodał, że do przegłosowania są dwa wnioski i nie wiadomo, czy zostaną one przegłosowane, 

− nadmienił, że jeżeli wnioski przejdą, należy pochylić się nad prognozą, ponieważ trzeba ją zmienić,  

− uważa, że można przegłosować kolejność i przejść do następnych uchwał, a prognozę finansową 

przełożyć na koniec i kontynuować punkty porządku obrad,  

− dodał, że przerwy dezorganizują pracę Urzędu i Rady.  

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− zaznaczyła, że przerwa była zarządzona na prośbę Pani Skarbnik i Mecenasa Fursa oraz 

Przewodniczącego Klubu Koalicji Obywatelskiej ze względu na techniczne poprawki Wieloletniej 

Prognozy Finansowej, 

− ogłosiła przerwę do godz. 10.50. 

Obrady Sesji Rady Miasta wznowiono o godz. 10:55. 
Stan obecnych radnych: 20 osób. 
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Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− wznowiła obrady Rady, kontynuując debatę w punkcie 6 porządku obrad,  

− odczytała wniosek nr 1 Przewodniczącego Klubu Koalicji Obywatelskiej Marka Ogrodzińskiego  

po poprawkach, 

− w związku z brakiem dalszych uwag, przystąpiła do głosowania nad ww. wnioskiem. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 11 głosami „za”, 6 głosami „przeciw” oraz 3 głosami „wstrzymał się” 

pozytywnie zaopiniowała wniosek Przewodniczącego Klubu Koalicji Obywatelskiej Marka Ogrodzińskiego. 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do głosowania wniosku. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− odczytała wniosek nr 2 radnego Jacka Brynkiewicza, 

− w związku z brakiem dalszych uwag, przystąpiła do głosowania nad ww. wnioskiem. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za”, 6 głosami „przeciw” oraz 1 głosem „wstrzymał się” 

pozytywnie zaopiniowała wniosek radnego Jacka Brynkiewicza. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do głosowania wniosku. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania uchwały wraz z przyjętymi wnioskami. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XIII/88/2024 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczecinek na 2025 rok 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z faktem, że uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej musi być dostosowana 

do uchwały budżetowej, proponuje zmianę porządku obrad, polegającą na tym, aby ww. uchwała 

była ostatnim punktem uchwałodawczym tzn. pkt 15, 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania nad zmianą porządku obrad.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła zmianę porządku obrad. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− przedstawiła porządek obrad po zaproponowanej zmianie: 

7.  Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na rok 2024. 

8. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 - 2036. 
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9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu niemieszkalnego – garażu oraz przyznania   

najemcom pierwszeństwa w jego nabyciu.  

10. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Podwale” w Szczecinku. 

11. Uchwała w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecinek w Powiatowo-                 

Gminnym Związku Samorządów. 

12. Uchwała w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Szczecinek na 2025 rok.  

13. Uchwała w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Szczecinku. 

14. Uchwała w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miasta Szczecinek i nadania jej statutu. 

15. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2025-2036. 

16. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta.  

17. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nieobjętej tematyką Sesji.  

18. Informacje z działalności Burmistrza Miasta. 

19. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza Miasta. 

20. Wnioski i oświadczenia radnych. 

21. Zakończenie Sesji. 

 

Ad.7. 
Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na rok 2024. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− oddała głos Burmistrzowi Miasta. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, w związku z przyznaniem Miastu Szczecinek na 2024 rok 

środków z rezerwy oświatowej subwencji ogólnej,  

− odczytał treść proponowanej zmiany. 

 

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr XIII/89/2024 

w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na rok 2024 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Ad.8. 
Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024-2036. 

 

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję,  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XIII/90/2024 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024-2036 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

Ad.9.  
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu niemieszkalnego – garażu oraz przyznania             

najemcom pierwszeństwa w jego nabyciu. 

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję,  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XIII/91/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu niemieszkalnego – garażu oraz przyznania             
najemcom pierwszeństwa w jego nabyciu 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

Ad.10.  
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Podwale” w Szczecinku. 

 

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

− przedstawiła projekt uchwały, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję,  
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− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XIII/92/2024 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Podwale” w Szczecinku 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

Ad.11.  
Uchwała w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecinek w Powiatowo-Gminnym 

Związku Samorządowców. 

 

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

− przedstawiła projekt uchwały, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję,  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XIII/93/2024 

w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecinek w Powiatowo-gminnym 
Związku Samorządowców. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.12. 
Uchwała w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Szczecinek na 2025 rok. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję,  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XIII/94/2024 

w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Szczecinek na 2025 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Ad.13. 

Uchwała w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Szczecinku. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję,  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XIII/95/2024 

w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Szczecinku. 
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.14. 
Uchwała w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miasta Szczecinek i nadania jej statutu. 

 

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

− przedstawiła projekt uchwały, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− wyjaśniła, że projekt został poddany pod opinię do Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego, 

− dodała, że zamiarem uchwały było uczestnictwo młodzieży Miasta Szczecinka w samorządności, 

− nadmieniła, że otrzymano promesę, że na pierwsze posiedzenie Młodzieżowej Rady przyjedzie 

Wicemarszałek i Wojewoda. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

− wyjaśnił, że Komisja opiniowała statut Młodzieżowej Rady Miasta Szczecinek, 

− dodał, że zostały wniesione dwie poprawki, 

− powiedział, że pierwsza poprawka dotyczyła § 8 ust. 1 podpunkt 2, początkowo miało być trzech 

przedstawicieli w osobach: Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności, 

Przewodniczącego Komisji Edukacji i Kultury oraz Przewodniczącego Komisji Sportu i Turystyki, 

− dopowiedział, że był złożony wniosek o poszerzenie zapisu o dwóch przedstawicieli 

tj. Przewodniczącego Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego oraz Przewodniczącego 

Komisji Problemów Społecznych, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała pierwszą poprawkę, 

− wyjaśnił, że druga poprawka dotyczyła § 8 ust. 2 pkt 6 lit. a - zmienia się zapis zasady równości 

kobiet i mężczyzn, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała drugą poprawkę.  
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa: 

− zgodziła się z wypowiedzią Przewodniczącego, 

− zaproponowała całkowite wykreślenie litery a z § 8 ust. 2 pkt 6,  

− zasugerowała wykreślenie wyrażenia „równej ilości kobiet i mężczyzn”,    

− przedstawiła swoją propozycję poprawki: § 8 ust. 2 pkt 6: „sporządzenie listy rekomendowanych 

kandydatów, uwzględniając potrzebę zachowania proporcjonalnej reprezentacji poszczególnych 

szkół ponadpodstawowych do liczby uczniów w danej szkole”, 

− dodała, że taki zapis jest poprawny prawnie. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− poprosiła o skonkretyzowanie wniosku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa: 

− wyjaśniła, że poprawka polega na tym, aby wykreślić literę a, 

− dodała, że w związku z tym litera b jest niepotrzebna. 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

− stwierdził, że jego wniosek miał inne brzmienie, 

− dodał, że wniosek radnej Katarzyny Dudź ma inną treść, 

− zaznaczył, że jeżeli zgłoszono kolejny wniosek, będzie on rozpatrywany.  

Marcin Jaczewski Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury: 

− wyjaśnił, że jest to projekt Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności, 

− dodał, że Przewodnicząca Magdalena Lubczyk była razem Mecenasem Maciejem Fursem 

na szkoleniach w związku z tworzeniem Młodzieżowych Rad Miast w gminach, 

− nadmienił, że regulamin został dokładnie sporządzony, sprawdzono każdy zapis na Komisji, 

− wyraził zdziwienie, że wnioski odnośnie zwiększenia liczby członków Komisji Wyborczej nie wpłynęły 

wcześniej do Komisji; nastąpiło zaburzenie procesu legislacyjnego, 

− dodał, że teraz musi zostać wprowadzona poprawka. 

Joanna Pawłowicz radna: 

− stwierdziła, że projekt uchwały ws. Młodzieżowych Rad radni otrzymali wieczorem, w związku z tym 

nie byli w stanie się zapoznać z projektem, na drugi dzień była Komisja, 

− dodała, że zgłoszono prośbę, by ważne projekty uchwał przychodziły wcześniej, stąd wynikła  

ta sytuacja. 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

− zaznaczył, że Komisja miała zaopiniować projekt, 

− dodał, że wnioski, które przedstawił były opiniowane przez Komisję Prawa, Legislacji i Porządku 

Publicznego, a można byłoby je zgłosić na sesji i byłyby opiniowane i przegłosowane, 

− dodał, że radni zgłaszali swoje wnioski, ponieważ nie zgadzali się z niektórymi zapisami i mieli  

do tego prawo; radni zagłosowali, wyniki zostały przedstawione. 
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Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

− zapytała, czy powinno się dyskutować na Komisjach, czy na Sesjach, 

− zaznaczyła, że kiedy dyskusje nie są prowadzone na Komisji, tylko na Sesji, to jest niedobrze 

odbierane, natomiast w przypadku prowadzenia dyskusji na Komisji i wnoszenia poprawek, również 

nie jest dobrze, 

− zwróciła się do Mecenasa z zapytaniem, który moment jest właściwy do dyskusji i wnoszenia 

poprawek. 

Maciej Furs obsługa prawna Urzędu Miasta: 

− wyjaśnił, że zgodnie z przepisami obowiązującymi, zarówno Komisja, jak i Rada są właściwym 

miejscem do prowadzenia dyskusji. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− stwierdziła, że wyjaśnienie dla radnego Marcina Jaczewskiego jest wystarczające, 

− dodała, że poprawki mogą być także wnoszone na Sesji Rady Miasta. 

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

− poprosiła, aby przejść do głosowania nad ważną uchwałą dla naszego Miasta, 

− dodała, że zależy jej na tym, by młodych mieszkańców Miasta wciągnąć do samorządu. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− stwierdziła, że Komisja Prawa miała uwagi i wniosła wnioski, 

− zapytała się Mecenasa, czy wnioski należy przegłosować.  

Maciej Furs obsługa prawna Urzędu Miasta: 

− odpowiedział, że należy przegłosować wnioski, 

− zaznaczył, że nie doszło do konkretyzacji treści poprawki, w jaki sposób miałaby wyglądać zmiana, 

− dodał, że było wskazane rozszerzenie, natomiast nikt nie odczytał treści tej zmiany, 

− zaznaczył, że w pierwszej kolejności należy ustalić, jaka będzie treść. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− poprosiła Przewodniczącą Katarzynę Dudź o sprecyzowanie treści wniosku,  

− rozumie, że będą trzy zgłoszone wnioski. 

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

− dodała, że Komisja pracuje nad uchwałą, przedstawia projekt Przewodniczącej i jeżeli ta uchwała 

zawiera w sobie nazwę „statut” to Komisja Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego ma obowiązek 

ją opiniować, dlatego do tej opinii się przychylono, 

− dodała, że Komisja Prawa przedstawiła treść pierwszego i drugiego wniosku,  

− przedstawiła trzecią poprawkę, która została teraz wniesiona na Sesji - usunięcie całkowicie litery a 

z § 8 ust. 2 pkt 6. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa: 

− powtórzyła na czym ma zmiana polegać: w § 8 ust. 2 pkt 6: „sporządzenie listy rekomendowanych 

kandydatów, uwzględniając potrzebę zachowania proporcjonalnej reprezentacji poszczególnych 
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szkół ponadpodstawowych do liczby uczniów w danej szkole; proponuje się wykreślenie litery a - 

równej ilości kobiet i mężczyzn, 

− dodała, że wniosek jest bardziej daleko idący, niż wniosek Przewodniczącego Jacka Brynkiewicza,  

− zaznaczyła, że wniosek Przewodniczącego powinien być głosowany jako pierwszy, a następnie  

jej wniosek. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− zaznaczyła, że wnioski powinny być przedstawione na piśmie, gdyż usprawnia to pracę. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa: 

− wyjaśniła, że nie ma takiego obowiązku. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− dodała, że obowiązku takiego nie ma, ale usprawnia to pracę. 

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

− zapytała się Mecenasa, czy można usunąć zapis dotyczący zasady równości kobiet i mężczyzn jako 

elementarną zasadę Unii Europejskiej i czy nie będzie to skutkowało w przyszłości uchyleniem tej 

uchwały przez Wojewodę, ponieważ zasada równości kobiet i mężczyzn jest elementarną zasadą. 

Maciej Furs obsługa prawna Urzędu Miasta: 

− odpowiedział, że w wielu statutach Młodzieżowych Rad Miasta ten zapis w ogóle nie występuje, 

− dodał, że to jest zapis, który występuje w naszej konstytucji i ta zasada równości kobiet i mężczyzn 

wynika z podstawowego aktu obowiązującego w naszym kraju, 

− zaznaczył, że istnieje możliwość usunięcia takiego zapisu. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− zapytała, czy są jeszcze jakieś wnioski,  

− ze względu na ich brak, przystąpiła do głosowania, przedstawiając treść pierwszej poprawki Komisji 

Prawa Legislacji i Porządku Publicznego. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła pierwszą poprawkę Komisji 

PLiPP.    

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do poprawki nr 1. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− przedstawiła treść drugiej poprawki,  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania nad wnioskiem radnej Katarzyny Dudź. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” 1 głosem „przeciw” oraz 1 głosem 

„wstrzymał się” przyjęła poprawkę Przewodniczącej Katarzyny Dudź.    

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do poprawki nr 2. 
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Maciej Furs obsługa prawna Urzędu Miasta: 

− stwierdził, że niewłaściwa treść została odczytana przez Przewodniczącą,  

− odczytał pełną treść poprawki nr 2: w § 8 ust. 2 pkt 6 powinien brzmieć: do zadań Komisji Wyborczej 

należy sporządzenie listy rekomendowanych kandydatów, uwzględniając potrzebę zachowania 

proporcjonalnej reprezentacji poszczególnych szkół ponadpodstawowych do liczby uczniów w danej 

szkole, 

− dodał, że zaproponowana przez Przewodniczącą poprawka mówiła o usunięciu punktu a, tzn., że 

pozostał pkt b. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− stwierdziła, że Przewodnicząca Katarzyna Dudź tak przedstawiła taką poprawkę, w związku z tym 

poprosiła o wykreślenie lit. a, 

− ponownie poprosiła, by takie wnioski były przygotowywane na piśmie,  

− poprosiła Mecenasa o głos, ponieważ ma wątpliwości odnośnie głosowania. 

Maciej Furs obsługa prawna Urzędu Miasta: 

− ponownie przedstawił propozycję ww. poprawki. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− nie zgodziła się z Mecenasem, radna Katarzyna Dudź nie przedstawiła literki a i b, tylko literę a, do 

czego się przyznała,  

− w związku z tym głosowanie uznaje się za ważne, 

− oddała głos Małgorzacie Kubiak-Horniatko. 

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta: 

− odczytała treść statutu po poprawce.  

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− przeszła do głosowania nad uchwałą w pkt 14, wraz z przegłosowanymi poprawkami. 

Radny Marek Ogrodziński i radny Wojciech Stypa opuścili posiedzenie Sesji. 
Stan obecnych radnych: 18 osób. 
 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za” przyjęła uchwałę : 

Nr XIII/96/2024 

w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miasta Szczecinek i nadania jej statutu 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− na prośbę Pani Skarbnik, zarządziła przerwę do godz. 13.00.  

 
Obrady Rady Miasta Szczecinek wznowiono o godz. 13:00. 
Radny Marcin Jaczewski opuścił posiedzenie Sesji. 
Stan obecnych radnych: 19 osób.  
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Ad.15.  
Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2025-2036. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− wznowiła obrady po przerwie, 

− przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2025-2036. 

 

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo- Ekonomicznej: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję,  

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła uchwałę : 

Nr XIII/97/2024 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2025-2036  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
 
 

Ad.16. 
Informacja Przewodniczącej Rady Miasta.  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad17.  
Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nieobjętej tematyką sesji.  

Uwag nie zgłoszono. 

Ad.18. 
Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

Uwag nie zgłoszono.  

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− na prośbę Mecenasów zarządziła 5-minutową przerwę. 

 

Obrady Sesji Rady Miasta wznowiono o godz. 13:15. 
Radna Ewa Ogrodzińska opuściła posiedzenie Sesji. 
Stan obecnych radnych: 18 osób.  

 

Ad.15.  
Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2025-2036. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− wznowiła obrady po przerwie,   
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− wyjaśniła, że po konsultacji z obsługą prawną, należy przeprowadzić reasumpcję głosowania  

w punkcie 15, ponieważ zostały naniesione zmiany, które będą zgłoszone jako autopoprawka 

Burmistrza. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że wg opinii nadzoru prawnego, muszą być wprowadzone autopoprawki do ww. uchwały, 

ponieważ zostały wprowadzone zmiany w budżecie, 

− dodał, że zmiany w WPF nie powinny być głosowane, dopóki nie zostaną omówione. 

 

Magdalena Mikołajewska Skarbnik Miasta: 

− powiedziała, że w wyniku zmian, które zostały przegłosowane do uchwały budżetowej, nastąpiła 

zmiana w Wieloletniej Prognozie Finansowej, 

− przedstawiła treść  proponowanych zmian.  

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− zapytała mecenasa, czy jeszcze potrzebne jest stanowisko Przewodniczącego Komisji. 

 

Maciej Furs  obsługa prawna Urzędu Miasta: 

− odpowiedział, że nie jest wymagane stanowisko Komisji, ponieważ zmiana była zgłoszona jako 

autopoprawka.  

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do reasumpcji głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” przyjęła uchwałę: 

Nr XIII/97/2024 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2025-2036.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały (reasumpcja). 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− dopytała się Mecenasa, czy te informacje, które były odczytane w pkt 16, 17i 18, musi jeszcze raz 

przeczytać, czy można przejść do punktu 19? 

Maciej Furs  obsługa prawna Urzędu Miasta: 

− odpowiedział, że można przejść do pkt 19. 

Ad.19. 
Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza Miasta. 

Paulina Peciak- Nazarewska radna: 

− zapytała Burmistrza, czy istnieje możliwość dostawienia pojemników na odchody zwierząt,  

− dodała, że apelowali mieszkańcy ul. Szczecińskiej, ul. Armii Krajowej i ul. Słowiańskiej. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− powiedział, że w ciągu ostatniego roku poprosił PGK o zwiększenie ilości koszy w całym mieście; 

dodał, że jest to zauważalne,  

− nadmienił, że są dzielnice, gdzie nie było koszy i się tam pojawiły np. w Trzesiece, na Sójczym 

Wzgórzu i wielu innych miejscach, 

− zaproponował, by mieszkańcy sami zgłaszali, gdzie brakuje koszy, 

− dodał, aby korzystać z numeru alarmowego PGK, zostanie to odnotowane przez Spółkę, która 

będzie się starała je uwzględnić, 

− uważa, że nadal tych koszy jest za mało i apeluje do mieszkańców o interwencję. 

Ad.20  
Wnioski i oświadczenia radnych. 

Paulina Peciak- Nazarewska radna: 

− podziękowała Arkadiuszowi Kamińskiemu z Wydziału Komunalnego, który szybko zainterweniował 

w związku z informacją o uszkodzeniu przystanku komunikacji miejskiej, 

− dołączyła podziękowania dla pracowników Zakładu Gospodarki Miejskiej za naprawę drzwi przy  

ul. Bohaterów Warszawy 11. 

Janusz Rautszko radny: 

− zawnioskował o możliwość przedstawienia na pierwszej Sesji w 2025 roku prezentacji dotyczącej 

kluczowych założeń planu urządzania lasu dla Nadleśnictwa Szczecinek na lata 2025-2034  

ze szczególnym uwzględnieniem lasów o zwiększonej funkcji społecznej znajdujących się na terenie 

Miasta Szczecinek. 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zaprosił mieszkańców na jarmark bożonarodzeniowy w dniach 20-22 grudnia, na którym będzie 

mnóstwo atrakcji, 

− złożył wszystkim obecnym życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia, 

− poinformował radnych, że wkrótce odbędzie się Sesja Nadzwyczajna Rady Miasta. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− przyłączyła się do życzeń z okazji Świąt Bożego Narodzenia i Nowego Roku 2025. 

Ad.21. 
Zakończenie sesji.  

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta: 

− stwierdziła wyczerpanie porządku obrad,  

− podziękowała za dzisiejsze obrady, 

− poinformowała radnych o kolejnym terminie Sesji RM – 30 stycznia 2025 r.,  

− zamknęła XIII Sesję Rady Miasta.  

Zakończenie Sesji Rady Miasta Szczecinek godz.: 13:30.  

Na tym protokół zakończono. 
  Protokół sporządziła                       Przewodnicząca Rady Miasta     
  Katarzyna Mołczun         Grażyna Kuszmar  


